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Z  A  P  I  S  N  I  K 

3. redne seje Sveta KS Renče 
pisarna KS Renče, 20. februar 2023 ob 19.00 uri 

 
 
Prisotni člani Sveta KS Renče:    Evelina Černe, Teja Pahor, Alan Rijavec, Gaia 

Ožbot, Marko Krpan,  Maja Zorn, Domen Gregorič, 
Alan Čoha 

 
Alan Čoha, predsednik sveta KS Renče je pozdravila prisotne in ugotovil 
sklepčnost. Prisotnih je bilo osem (8) članov Sveta KS. 

 

Predsednik KS  je predlagala naslednji   

D n e v n i   r e d: 
1. Potrditev zapisnika 2. redne seje sveta KS Renče 

2. Letno poročilo družbe Benko d.o.o. in uskladitev nove pogodbe 

3. Poročilo predsednika 

4. Potrditev bilance in poslovnega poročila za leto 2022 

5. Organizacija srečanja Renče – Štarancan 

6. Mohorjevo 2023 

7. Razno 

Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

K 1. točki - Potrditev zapisnika 3. redne seje sveta KS Renče: 
Zapisnik je bil članom posredovan ob vabilu na sejo.  

Prisotni se z zapisnikom 3. redne seje strinjajo in nanj nimajo pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se zapisnik 13. redne seje.  

Osem (8) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

K 2. točki - Letno poročilo družbe Benko d.o.o. in uskladitev nove 
pogodbe: 
Člani družbe Benko, ga. Rosana in g. Andrej sta pripravila poročilo in novosti za 
prihajajoče obdobje. Družba Benko vzdržuje pokopališče in vodijo evidence 
pokopanih in evidence najemnikov grobov, sklepajo nove najemne pogodbe in 
kataster grobov. Ga.Rosana predloži uradno poročilo. V lanskem letu je bilo 24 
pogrebov. Če najemnik umre je potrebno z naslednikom skleniti novo najemno 
pogodbo. To je vodeno v novem programu. 

V lanskem letu so tudi vzdrževali pokopališče v Renčah, kar zajema sprotne 
košnje, zatiranje plevela, urejanje, zasaditev mačeh okoli Oktobra, dvakrat letno 
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obrezovanje žive meje in zalivanje, letno generalno čiščenje poslovilnega 
prostora in vse prostore zraven, sproti z komunalo se čisti vežico.  Naročilo 
vencev za 1. november.  

KS Renče se je odločila, da bo sofinancirala novi program VISO Pokopališča – 
prostorski informacijski sistem.  

Zaračuna se enkrat v letu letno vodenje pokopališkega katastra. Pripravili so tudi 
tabelo prihodkov in odhodkov za samo KS Renče. Letno pošljejo vsem 
najemnikom grobov račune. Najemnine so bile plačane skoraj vse, razen od dveh 
grobov. Ena od teh je že dve leti neplačnica. Če ne plača lahko KS Renče sklene 
tudi, da grob odvzame. Druga pa navadno plača, ko postavijo tablico na grob naj 
se najemnik zglasi.  

KS Renče za celoten znesek izstavi račun, družba Benko izstavi račun 
najemnikom. Sproti kot plačujejo njim mesečno nakazujejo KS Renče. Za 
vrednost izstavitve računa pripravi vse podatke družba Benko.  

Kontaktirajo jih tudi kadar postavijo nov nagrobnik, da določijo točno mesto.  

Če grob več let ni plačan se grob lahko najemniku odvzame. Lastnik pokopališča 
je občina, zato so vsi najemniki. Vendar je to v skrajni sili.  

Vedno imajo kontaktno osebo iz sveta KS . V dogovoru s to osebo vedno 
poročajo kaj je potrebno narediti, do sedaj je bila to predsednica KS Renče.  

Lani je občina uskladila vse cene grobov (20€ enojni grob, 40€ razširjeni grob). V 
odloku pa piše, da lahko upravljalec predlaga nove cene.  

Več let je že prost grob z žaro. Pri praznih grobovih in brez najemnika je 
potrebno umakniti spomenik. Za žare se naredi prekop v žarni boks. Če se v to 
gre mora KS Renče podpisati, da se gre v prekop. Žena najemnika je podpisala 
odstopno izjavo.  

Kar je novih najemnih pogodb podpisuje predsednik KS Renče. VISO program 
predvideva, da imamo možnost skeniranja podpisa in žiga in je vse v programu 
samem. V evidenco ne bi pošiljali nič, ker imajo oni vse fizično tam in vpogled 
kadarkoli. Je pa vpogled v program sam. Ravno za to se je podprlo ta program. 
Tam so vsi podatki. Prejmemo svoje geslo in imamo dostop do vseh podatkov 
(najemnik groba, kdo je pokopan, ali so plačani računu, lahko se da priponke s 
sliko groba, …). Če pa potem rabimo v fizični obliki lahko dobimo kadarkoli. Do 
konca leta bi morala biti baza v celoti vnešena.  

G. Andrej predstavi program z ortofoto sliko z visoko ločljivostjo. Vsak grob ima 
svojo številko, opombe, kdo je pokopan, itd. Vidno bo tudi za fizične osebe – 
samo kdo je pokopan. Veliko jih namreč išče pokojne sorodnike. Iz tega se lahko 
naredi tudi načrt pokopališča. Ta mora bit na vhodu pokopališča.  

Predsednik KS Renče vpraša kakšen je potencial tega pokopališča. Koliko je še 
grobov na voljo. Tudi na starem delu je veliko starih opuščenih gobov. Praviloma 
je tako, da kdor zapusti grob bi moral narediti prekop. Tega pa navadno nima 
kdo financirati. Praviloma bi to morali financirati svojci.  

Za širitev so dolgotrajni postopki par let. Ena širitev je možna na staro 
pokopališče, kar je malo verjetno da država pusti. Drugi je na polja proti 
Arčonom. So pa postopki dolgotrajni.  

Predsednik KS Renče se strinja z pohitritvijo sistema, podpisom in dostopom v 
program, če pohitri postopke in je sistemsko urejeno. Za to potrebujejo skeniran 
žig in podpis.  
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Vse kar je za postoriti na pokopališču sporočamo direktno društvu na 
info@benko.si. Teja Pahor opozori na cevi iz strehe na žarnem delu, ki manjkajo. 
Iz družbe Benko povejo, da je kraja na pokopališčih pogosta. Vendar ni kaj 
narediti.  

Obnovitev pogodbe. Podaljševali so, ker so čakali nov odlok, ki je bil sprejet lani.  

Nova pogodba je lahko za nedoločen čas, za 1 leto, … Če se občina odloči, da 
razpiše koncesije takrat se pogodba itak prekine. 23. aprila 2023 stara pogodba 
preteče. Pripravila sta enako pogodbo in aneks k tej pogodbi v kateri piše, da bi 
bila pogodba veljavna za nedoločen čas, dodan je še cenik saj so cene povišane 
za 10%, kar je bilo inflacije.  

Dogovorimo se, da sta kontaktni osebi Teja Pahor in Alan Čoha.  

Na šestih grobovih je potreben umik. Ni nobeden pod spomeniškim varstvom. 
Umakniti je treba betonske temelje, spomenik, robnike, … cena je približno 
250€-500€.  

Predsednik KS Renče povzame da z pogodbo predlagajo da je za nedoločen čas, 
podpiše se aneks, cene enake in preidemo na bolj moderen sistem, umik 
spomenikov na opuščenih grobovih, določitev kontaktne osebe, dolgoročni plan 
za razvoj pokopališča.  

 

K 3. točki – Poročilo predsednika 

Predsednik KS Renče predstavi vsem znane probleme glede obvozov in del na 
cesti. Na dan 09.02.2023 smo imeli sestanek s krajani Podkraja in Turelov na 
predlog g. Bogdana. Sestanek je potekal v konstruktivnem duhu. Zaključili so s 
sklepom, da se postavi dva ležeča policaja in sicer enega na Turelskem, kjer je 
ponavadi kres in drugi pred križiščem na Špinjolišče. Imajo tudi zbranih cca. 40 
podpisov za postavitev ležečih policajev. Teja Pahor jih predlaga tudi za Žigone. 
Vsi se strinjamo da bo kmalu zapora in bodo cesto potem primerno uredili. Je 
tudi razlika med ležečim policajem in ovira za umiritev prometa o čemer se 
pogovorimo. Porisalo naj bi se tudi nekje na tej trasi (med šolo in Lukežiči 1) z 
signalnimi krogi kot pri šoli v Biljah ali pa z 3D kubusi.  

Marko Krpan opozori, da ga krajani sprašujejo kdaj bodo dela v ožini pri šoli 
zaključena. Predvidoma naj bi bilo odprto v sredini prihodnjega tedna. Bo pa 
takoj potem odprto gradbišče med šolo in Lukežiči 1. Tu bo polovična zapora z 
semaforjem. Predvidevajo da naj bi se za to 80% prometa po Turelih zmanjšalo. 
Sledi pa še popolna zapora po kosih po Veliki poti. Občina bo oz. je razposlala po 
hišah plan poteka dela. Zgornji del velike poti gredo lahko čez Podkraj, ostali iz 
Martinučov itd. pa na Merljake. To je zgolj priporočilo.  Do konca Julija pa naj bi 
bilo vse zaključeno.  

Marko Krpan povpraša po razlogu za tako dolgo zaprtje ožine. Predsednik KS 
Renče pove, da je bilo v projektu osem cevi pri odkopavanje, ko so odkopali pa 
jih je bilo osemnajst. Se tudi ni vedelo katera cev gre kam in za kaj je. Penale se 
lahko poda samo na skupen projekt in ta naj bi bil končan konec Julija 2023. Do 
končanja projekta bo tudi izvajalec uredil bankine.  

Drugi sestanek je bil z ga.Miro, ki je predlagala da se postavi ogledalo na istem 
delu v Turelih kjer bodo ležeči policaji.  

Teja Pahor vpraša, če je občina kaj sprejela glede dovoljenja za uporabo hiše 
Dom na Krasu. Predsednik KS Renče pove, da so imeli javno razgrnitev ko so 
imeli uporabno dovoljenje. Hiša je namreč bila v zasebni lasti in kdorkoli jo lahko 

mailto:info@benko.si
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kupi in uporablja. Potekajo še posamezni pogovori z lastniki mejnih parcel, 
vendar gre tu vse za pogovore in dogovore med novimi lastniki hiše in lastniki 
mejnih parcel. Ni pa to nič pod okriljem občine ali KS.  

V Turelih je nova tabla z omejitvijo 30km/h. Policaji so bili tudi naprošeni, da 
izvajajo kontrolo predvidoma v jutranjih urah okoli 7ure zjutraj, ter okoli 15 ure.  

 

K 4. točki – Potrditev bilance in poslovnega poročila za leto 2022 

Računovodkinja je pripravila vse kar je po zakonu potrebno za oddajo AJPESU. 
Kar je razvidno iz poslanih prilog. Po bilancah sodeč ni nekih odstopanj oz. stvari 
na katere bi morali biti pozorni. Podražala se je elektrika. V glavnem pa je bilo 
poslovanje ok. Ga.Florida je pripravila tudi finančno poročilo.  

Prisotni se z bilanco in poslovnim poročilom za leto 2022 strinjajo in nanj nimajo 
pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se bilanca in poslovno 
poročilo za leto 2022.  

Osem (8) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

K 5. točki – Organizacija srečanja Renče – Štarancan 

Srečanje bo v Petek, 24.02.2023, ob 19uri na Frlanovi kmetiji. Gre za 
neformalno srečanje. Ponovi se vsako leto. Eno leto gosti KS Renče, drugo leto 
Štarancan. Gre za druženje in možnost spoznavanja. Dodatno so povabljeni še 
Rdeči križ, Zveza borcev, ga. Neva Pahor, Društvo kultura, ki so tudi 
soorganizatorji, g. župan, ga. Katjuša Žigon, ter ga. Florida Petelin kot bivša 
predsednica KS Renče. Na njihovi strani tudi pričakujemo 15 ljudi. Lepo bi bilo, 
da se srečanja udeležimo v čim večjem številu. Vedno se izmenja darila. 
Navadno je to bila košarica dobrot. Evelina predlaga košarico domačih dobrot. 
Povabljeni so tudi posamezniki iz Štarancana, ki so pomagali pri požaru. Vendar 
so to bili posamezniki, ki jih je težko izslediti. Izdelke lahko priskrbi Alan Čoha. 
Za dekoracijo poskrbi Evelina.  

V sklopu tega je dobro da vsi vemo tudi da smo mi povabljeni v Štarancan nekje 
dvakrat do trikrat na leto. Mi njih navadno za Mohorjevo in še enkrat. Naj bi se 
tako videli štiri do petkrat na leto. Vedno je udeležba zelo zaželena v čim večjem 
številu.  

 

K 6. točki – Mohorjevo 2023 

Preverimo ali je mogoče kdo dobil kakšno idejo. Potrebno je pridobiti več 
sredstev za organizacijo. G. predsednik se je že pozanimal in bo še povprašal na 
občini glede tega. Trenutno je zastavljenih 2.000€. Marko predstavi idejo o eni 
glasbeni skupini. Predlaga Carli events, ki organizirajo raznorazne dogodke. 
Lahko se tudi dogovorijo za postavitev svojega šanka in skupine, vse na njihove 
stroške. Imajo pa vstopnino. Namesto tega bi jim lahko mi nakazali denar za 
organizacijo. Enotno se strinjamo, da vstopnine ni in je ne bo. Je pa res, da če 
jih financiramo imajo vse stroške oni. Alan Čoha poudari, da prav veliko ne 
rešimo, saj potekajo dejavnosti čez celoten dan in bomo prav tako morali najeti 
in organizirati šanke, itd. Oni organizirajo samo večermo dogodek, cel dan prej in 
potem pa ne. Tako da se ne nagibamo k tej odločitvi. Naj se dogovorijo za 
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sestanek in predstavijo na kakšen način bi pripomogli in izboljšali sam praznik 
oz. kaj lahko ponudijo.  

Evelina izpostavi, da bi bilo res lepo, da so na Mohorjevo vabljeni krajani iz vseh 
krajevnih skupnosti. Odvisno kako bi organizirali praznik. Domen pove, da se 
moramo zavedati, da gre tukaj za Renški praznik. Govorili smo namreč, da bomo 
bolj povezani. Marko predlaga, da bi v sklopu tega lahko šanke organizirali z 
krajevnimi gostilnami in ponudniki. Izpostavimo problem, da bi bilo dobro, da je 
enotna cena. Zato Alan Rijavec predlaga, da bi bil vsako leto en ponudnik. 
Vendar je problem kako organizira sam bar, da je zadosti točajev za šankom.  

V ta namen bo predsednik KS Renče sklical sestanek predsednikov KS in 
organizacij. Namen je bil samo Renč, vendar pa bi lahko potem da povežemo KS 
sklicali vse iz občine. Povabljeni na praznovanje pa bodo vsi občani. Občina naj bi 
tudi ponudila možnost organizacije prevoza po celotni občini z avtobusom. Maja 
pove, da sodelovanje nikoli ni odveč. Če bodo na sestanku pokazali voljo in ideje 
za kakršnokoli sodelovanje je dobrodošlo. Gre pa za Renški krajevni praznik in je 
zato dobro, da ga tudi tako organiziramo.  Mogoče z sodelovanjem v igrah. 
Evelina pove mogoče v kakšnem tekmovanju. Po zaselkih.  

Marko pove, da so Renče znane po igrah v vodi. Vsi se strinjamo, da nekaj na 
Vipavi mora bit igre brez meja, mogoče kaj s supi. Alan Čoha predlaga, da se 
naredi sklop iger na suhem, v vodi in se potem seštevajo točke po ekipah. Marko 
pove, da imajo poligon za igre brez meja v Ajdovščini.  

Do naslednjič še zbiramo konkretne ideje in predloge.  

 

K 7. točki – Razno 

Alan Čoha pove glede računalnika, da bi popravilo stalo preveč. Zato se gre v 
nakup novega računalnika in USB. Alan Rijavec naj pregleda ponudbo. V enem 
tednu bi moralo biti rešeno. Alan Rijavec predlaga Mimo vrste. Ponudbe naj se 
predstavijo do drugega tedna, da se zbere in gre v nakup. Maja in Alan povesta, 
da računalnik rabimo za dokumente. Važno da ima prostor za shranjevanje, ter 
pripadajoče programe. Gaia predlaga, če se lahko kupi tudi kakšen rabljen 
računalnik. Je pa problem e-račun.  

Maja pove tudi da je problem e-mail. Tega, ki ga imamo sedaj, Arctur, je namreč 
zelo nepregleden in neroden. Člani tudi povedo, da niso vsi prejeli vabil na sejo. 
Mogoče da bi imeli vsak svoj e-mail, vendar se potem odločimo, da je bolje vse 
na enem. Pogovorimo se tudi o tem katere podatke lahko posredujemo 
krajanom, ki sprašujejo po predstavnikih zaselkov. Dogovorimo se, da ostanejo 
podatki kot so, če pa med uradnimi urami kdo povpraša po predstavniku zaselka 
lahko damo osebne GSM številke. Predsednik KS Renče se bo pozanimal kaj je z 
mailom in ali mora biti točno ta.  

Bo tudi članek v glasilu, kjer bodo napisani predstavniki posameznih zaselkov.  

Teja pove, da ima plastifikator – za na table zaselkov lahko ona uredi.  

Alan Rijavec vpraša, če je kaj za prenesti na Občinski svet. Kako je z cenami 
najemov. Kako je z planirano dolgoročno stiska z prostorom.  

Teja preda pripombo sosede, ki hodi na telovadbo, da je precej umazano po tleh, 
blazine itd. Alan Rijavec pove, da se je najelo čistilko po potrebi. Teja pove, če so 
prireditve bi se vsaj enkrat mesečno moralo očistiti. Dostikrat so prostore 
pometali sami, na večje prostore so občasno najeli čiščenje. Pogovorimo se o 
stroju za čiščenje.  
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Pot ob opazovalnici. Sprehajalci so opozorili, da jih motijo kupi smeti. Naravni 
odpadki sicer, veje, listje, itd. Predsednik KS Renče in Evelina povesta, da če je 
na privatnem zemljišču nimamo kaj narediti. Je treba ugotoviti kje točno je to na 
kateri parceli in se preveri.  

 

Alan Čoha 

Predsednik KS Renče 

 

Zapisala: 

Maja Zorn 


